
Zápis č. 6/5/2013 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
23. mája 2013 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Dóra Hushegyiová, Jozef Chudík, Michal 
Jesenko, Martin Kabát, Peter Kubica, Ildikó Nagy, Vladimír Slovák 
Ospravedlnený: Martin Kákoš 
Hostia:  
Ing. Václav Mika – generálny riaditeľ RTVS 
PhDr. Daniela Migrová – riaditeľka Sekcie GR RTVS 
Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Tibor Búza – riaditeľ Sekcie programu RTVS 
Ľuboš Machaj – riaditeľ Sekcie programu SRo 
Miesto konania: Bratislava, Mýtna 1, zasadačka GR RTVS na 6. posch. 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda Rady RTVS I. Gallo. Na začiatku rokovania 
privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 7 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa.  
 
I. Gallo navrhol z návrhu programu vypustiť bod č. 10 „Správa o plnení a realizácii 
programového konceptu RTVS za I. štvrťrok 2013“, keďže spravodajcom a iniciátorom tohto 
bodu bol M. Kákoš, ktorý sa na dnešnom rokovaní nemohol zúčastniť. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
I. Gallo dal hlasovať o návrhu programu: 
Uznesenie č. 56/2013: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení:  

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca M. 
Jesenko);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca P. Kubica); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca P. Kubica);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5. Výročná správa RTVS za rok 2012 (spravodajca I. Gallo) 
6. Správa o hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu Rozhlasu a televízie 

Slovenska za I. štvrťrok 2013 (spravodajca M. Kabát) 
7. Správa o stave výberu úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS za I. štvrťrok 

2013 (spravodajca P. Kubica) 
8. Návrh 1. zmeny rozpočtu RTVS na rok 2013 (spravodajca M. Kabát) 
9. Informácia o letnej programovej štruktúre RTVS (spravodajcovia J. Chudík, V. Slovák)  
10. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s MS v hokeji (spravodajca I. Gallo) 
11. Sťažnosti a podnety 
12. Rôzne 

 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, P. Kubica, I. Nagy,  

V. Slovák / 
Proti: 0      



Strana 2 z 12 
 

Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, M. Kákoš / 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že okrem uznesení, ktoré nemajú charakter plnenia, bolo splnené 
uznesenie č. 51/2013 a pri uznesení č. 53/2013 termín ešte neuplynul.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 57/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

47./2011 Úloha trvá, vyhodnotí sa 
priebežne Diskusia o regionálnych štúdiách 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

33./2013 
Plní sa priebežne. Štvrťročné predkladanie správy o aktuálnom stave 

výberu úhrad za služby verejnosti poskytované 
RTVS 

40. Nevyhodnocuje sa.  
41. Nevyhodnocuje sa.  
42. Nevyhodnocuje sa.  
43. Nevyhodnocuje sa.  
44. Nevyhodnocuje sa.  
45. Nevyhodnocuje sa.  
46. Nevyhodnocuje sa.  
47. Nevyhodnocuje sa.  
48. Nevyhodnocuje sa.  
49. Nevyhodnocuje sa.  
50. Nevyhodnocuje sa.  

51. Splnené. Zverejnenie Účtovnej závierky RTVS v Obchodnom 
vestníku. 

52. Nevyhodnocuje sa.  

53. Úloha trvá. predloženie strednodobého plánu obnovy majetku 
RTVS. T: do 31.10.2013. 

54. Nevyhodnocuje sa.  
55. Nevyhodnocuje sa.  

 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, P. Kubica, I. Nagy,  

V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
I. Gallo dal priestor GR RTVS na odprezentovanie operatívnych informácií. 
V. Mika informoval, že RTVS má zámer podpísať zmluvu na práva na MS v hokeji v rokoch 
2015 – 2017 a že bola ukončená spolupráca so spoločnosťou Fat Chilli a správa webových 
sídiel sa tým pádom dostáva pod správu RTVS. Nevie si v súčasnosti predstaviť, že by 
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webové sídla spravovala pre RTVS externá spoločnosť, preto sa hľadal spôsob ako ukončiť 
spoluprácu s predmetnou spoločnosťou a prevziať správu webu pod RTVS. 
D. Matušíková, riaditeľka Sekcie marketingu a komunikácie RTVS, doplnila podrobnosti 
k fungovaniu nového webu RTVS.  
I. Gallo navrhol, aby sa na najbližšie zasadnutie navrhla táto téma ako samostatný bod, ku 
ktorému dostane rada komplexnejší materiál. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
V. Mika skonštatoval, že dochádza k plneniu programovej služby RTVS v zmysle zákona 
R. Doehring uviedla, že ku 30.4. sa plnia všetky záväzné ukazovatele rozpočtu.  
T. Búza za televízne programové služby informoval, že hlavným momentom boli MS v hokeji, 
iné programové zmeny nenastali. 
Ľ. Machaj za rozhlasové programové služby rovnako označil MS v hokeji za najvýznamnejšiu 
programovú zložku. Informoval o rozbehnutí nových projektov na Rádiu Devín.  
V. Slovák sa spýtal, či sú nejaké odozvy na prenos bohoslužby v maďarskom jazyku. 
T. Búza uviedol, že zaznamenal len pozitívne ohlasy a ráta aj do budúcnosti s podobnými 
projektmi.  
I. Nagy uviedla, že prenos bohoslužby rovnako sledovala a podľa nej to bolo aj z technickej 
stránky v poriadku. 
Ľ. Machaj informoval o koncerte SOSR 22.5.2013. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 58/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
M. Jesenko, ako spravodajca k tomuto bodu skonštatoval, že predložený materiál je 
štandardný.  
R. Doehring odprezentovala predložený materiál.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 59/2013: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. c) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku: 
RTVS, organizačná zložka Slovenský rozhlas: 
Nájomca: Gerold Knobloch 
Predmet nájmu:  nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte na Benediktiho ul. 
č. 5, Bratislava, miestnosť č. 408 o celkovej výmere 14,0 m2 

Účel užívania predmetu nájmu: kancelária 

Pôvodná doba nájmu od 1.9.2010, od 1.1.2013 na dobu neurčitú 
zmluva uzatvorená 24.8.2010 

Navrhovaná doba nájmu 
Dodatku č. 4 

od 1.6.2013 na dobu neurčitú 

Pôvodná cena nájmu                          1 302,00 eur bez DPH ročne 
Navrhovaná cena nájmu 1 302,00 eur bez DPH ročne 
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Pôvodná cena nájmu za m2                         93,00 eur/m2 bez DPH ročne – kancelária 
Navrhovaná cena nájmu za m2 93,00 eur/m2 bez DPH ročne – kancelária 
Pôvodná cena služieb 620,00 eur bez DPH ročne     
Navrhovaná cena služieb 604,00 eur bez DPH ročne    
Pôvodná cena inventáru 0,00 eur bez DPH ročne 
Navrhovaná cena inventáru 0,00 eur bez DPH ročne 
Pôvodná výpovedná lehota 1-mesačná  
Nová výpovedná lehota 1-mesačná 
Inflačné zohľadnenie Áno 
 
Dodatok č. 4 k Zmluve o nájme nebytových priestorov zo dňa 24.8.2010 rieši: 
- úpravu predmetu nájmu a ceny služieb 
- úprava bodu o inflačnej doložke 
- úprava bodu o skladnom 
- doplnenie bodu o spôsobe doručovanie písomných zásielok 
 
Nájomca: MISTRÁL HS, s r.o. 
Predmet nájmu: nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte na Benediktiho ul. 
č. 5, Bratislava, miestnosť č. 415 o celkovej výmere 30,0 m2 

Účel užívania predmetu nájmu: kancelária 

Pôvodná doba nájmu od 1.3.2011 na dobu neurčitú 
zmluva uzatvorená 22.2.2011 

Navrhovaná doba nájmu 
Dodatku č. 2 

od 1.6.2013 na dobu neurčitú 

Pôvodná cena nájmu                          2 840,00 eur bez DPH ročne 
Navrhovaná cena nájmu 2 790,00 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena nájmu za m2                         93,00 eur bez DPH ročne – kancelária 
20,00 eur bez DPH ročne – sklad 

Navrhovaná cena nájmu za m2 93,00 eur bez DPH ročne – kancelária 
Pôvodná cena služieb 1 403,00 eur bez DPH ročne 
Navrhovaná cena služieb 1 361,00 eur bez DPH ročne 
Pôvodná cena inventáru 00,00 eur bez DPH ročne 
Navrhovaná cena inventáru 00,00 eur bez DPH ročne 

Pôvodná výpovedná lehota 1-mesačná z titulu neuhrádzania nákladov za nájomné 
a služby a 3-mesačná v ostatných prípadoch 

Nová výpovedná lehota 1-mesačná 
Inflačné zohľadnenie áno 
 
Dodatok č. 2 k Zmluve o nájme nebytových priestorov zo dňa 22.2.2011 rieši: 
- úpravu predmetu nájmu, ceny nájmu a služieb  
- úprava bodu o  inflačnej doložke 
- doplnenie bodu o spôsobe doručovania písomných zásielok 
- úprava bodu o skladnom 
- 1- mesačná výpovedná lehota 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
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Neprítomný: 1 / M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
P. Kubica, ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že materiál je v štandardnej forme a sú 
v ňom dve nové vyhlásené verejné obstarávania.  
V. Mika odprezentoval predložený materiál. 
A. Doležal doplnil podrobnosti k jednotlivým verejným obstarávaniam. 
V. Slovák sa spýtal, či prechod web pod RTVS bude vyžadovať nejaké materiálne 
zabezpečenie. 
A. Doležal odpovedal, že v tejto súvislosti sa nebudú realizovať nákupy nového hardware-u 
ani software-u. Terajší nákup je len nevyhnutnou štandardnou obnovou IT technológie. 
J. Chudík sa spýtal, či sa budú obnovovať aj strižne vo výrobe. 
A. Doležal predpokladá, že ešte v tomto polroku bude vyhlásená druhá súťaž na obnovu 
celej postprodukcie.  
V. Mika doplnil, že je to v kapitálových výdavkoch na tento rok. 
I. Gallo informoval, že je potrebné menovať člena do komisie na otváranie obálok verejného 
obstarávania, ktoré bude 30.5.2013. 
Členovia Rady RTVS sa dohodli, že sa zúčastní M. Kabát. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 60/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h) 
zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS 
P. Kubica, ako spravodajca k tomuto bodu sa spýtal, ktoré konkrétne tituly sa nakupujú od 
spoločnosti Maya. 
V. Mika odprezentoval predložené informácie, informoval o zámere podpísať zmluvu 
s Pragosportom o právach na vysielanie MS v hokeji. Doplnil podrobnosti k nákupu titulov od 
spoločnosti Maya. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 61/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného 
záväzku v zmysle § 15 ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
M. Kabát, ako spravodajca k tomuto bodu sa spýtal na fakturáciu energií pri Eureste v STV, 
keďže podľa jeho slov s tým v minulosti bývali problémy. 
R. Doehring vysvetlila, že v týchto priestoroch samostatné merače nie sú, vypočítali sa 
predpokladané odbery a tie sa fakturujú.  
M. Kabát dal do pozornosti pri zmluve s Dolphin Slovakia, ktorá sa týka dodávky stolovej 
vody, že existuje aj možnosť dohodnúť kontrakt tak, aby tie stojany na vodu ostali po 
skončení platnosti zmluvy vo vlastníctve RTVS. 
I. Nagy sa spýtala, kedy sa začnú úpravy objektu zdravotného strediska a požiadala o bližšie 
informácie o prieskume, ktorý bude realizovať GfK. 
V. Mika odpovedal, že tento mesiac by si mal Zipp prevziať stavenisko a mali by sa začať 
práce. Ku GfK uviedol, že ide o kvalitatívny výskum, o ktorom informoval na ostatnom 
rokovaní. 
D. Hushegyiová požiadala o viac informácií k Vínnym cestám. 
T. Búza podrobnejšie informoval o dokumente Vínne cesty.  
J. Chudík doplnil, že by bolo dobré, keby sa tomu venovala aj publicistika RTVS. Chýbajú mu 
v archíve spracované zmeny a udalosti, ktoré sa za ostatné roky dejú. Tu vidí aj 
nezastupiteľnú úlohu Košíc a Banskej Bystrice.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 62/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
I. Gallo informoval, že v tejto časti mal byť prerokovaný materiál „Žiadosť o schválenie 
rozhodnutia o nepotrebnosti majetku RTVS“. Po konzultáciách s manažmentom RTVS 
navrhol, keďže v kompetencii Rady RTVS nie je rozhodovať o nepotrebnosti majetku, aby 
GR RTVS prijal rozhodnutie o nepotrebnosti majetku, doručil ho Rade RTVS ako informáciu 
a tá ju zoberie na vedomie. 
 
5.   Výročná správa RTVS za rok 2012  
I. Gallo uviedol, že v zmysle § 15 ods. 3 písm. f) predkladá GR RTVS rade do 30. apríla 
výročnú správu o činnosti RTVS v predchádzajúcom kalendárnom roku podľa § 19 ods. 13, 
v zmysle § 8 ods. 1 písm. j) rada prerokúva výročnú správu o činnosti RTVS a zaujíma k nej 
stanovisko. Ďalej uviedol, že rada je povinná predložiť príslušnému výboru národnej rady 
každoročne do 31. mája správu o jej činnosti a spolu so svojím stanoviskom aj výročnú 
správu o činnosti Rozhlasu a televízie Slovenska v predchádzajúcom kalendárnom roku. 
V. Mika odprezentoval predloženú správu. 
I. Nagy upozornila, že v príhovore sa GR RTVS prihovára len divákom a nie poslucháčom. 
Požiadala o vysvetlenie niekoľkých podrobností vo Výročnej správe. 
V. Mika uviedol, že svoj príhovor upraví a vysvetlil požadované podrobnosti zo správy. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 63/2013: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods.1 písm. j) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS prerokovala 
a berie na vedomie Výročnú správu o činnosti Rozhlasu a televízie Slovenska za rok 2012 
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a ukladá predsedovi Rady RTVS, aby ju predložil Národnej rade SR a žiada GR RTVS, aby 
ju v zákonnom termíne zverejnil na webovom sídle RTVS. 
T: 31. 5. 2013 
Z: predseda Rady RTVS, GR RTVS 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo vyhlásil do 12,30 h. obedňajšiu prestávku. 
 
6. Správa o hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu Rozhlasu a 

televízie Slovenska za I. štvrťrok 2013 
I. Gallo dal priestor na odprezentovanie predloženého materiálu. 
M. Kabát, ako spravodajca k tomuto bodu skonštatoval, že plnenie záväzných ukazovateľov 
neprekročilo pomernú časť za toto obdobie. Spýtal sa, či sa prijali nejaké opatrenia na 
zefektívnenie vymáhania koncesionárskych poplatkov, pretože sa mu zdá uvedené číslo 
nižšie. Požiadal, aby Dozorná komisia dostávala na mesačnej báze prehľad vývoja 
pohľadávok a záväzkov v detailnejšej štruktúre. Ďalej požiadal, aby DK dostala aj zoznam 
plánovaných verejných obstarávaní, pretože čerpanie kapitálových výdavkov je stále nízke. 
V. Mika navrhol, že sa spraví komparácia kapitálových výdavkov a plánu s tým, čo už je 
prebiehajúce, pripravované a plánované z hľadiska verejného obstarávania. 
R. Doehring vysvetlila, že číslo, ktoré sa zdá pri koncesiách M. Kabátovi nízke, je vymáhanie 
poplatkov z pred roka 2008, ktoré sa uhrádzajú na samostatný účet. 
V. Mika odprezentoval predložený materiál. Za primárnu oblasť na mobilizáciu príjmov 
označil práve výber úhrad za služby verejnosti. Bilanciu príjmov a výdavkov považuje za 
priaznivú vo väzbe na plánované výsledky. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 64/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Správu o  hospodárení a plnení záväzných 
ukazovateľov rozpočtu za I. štvrťrok 2013 a žiada GR RTVS o predloženie správy 
o hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu za 2. štvrťrok 2013. 
T: 10.8.2013  
Z. GR RTVS 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo uviedol, že uznesením č. 22/2012 Rada RTVS určila, že vždy po prerokovaní správy 
o hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov sa bude rokovať aj o odmene GR RTVS za 
príslušný štvrťrok. 
V. Slovák navrhol schváliť odmenu vo výške 100%. 
M. Kabát skonštatoval, že práca GR RTVS a manažmentu je zvládnutá a nevidí dôvod, aby 
neboli udelené odmeny. 
I. Gallo uviedol, že aj keď nastali niektoré krízové momenty, tak manažment zareagoval 
promptne a problémy vyriešil. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
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Uznesenie č. 65/2013: 
Rada v zmysle § 8 ods. 1 písm. c) a podľa § 16 ods. 7 zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS a čl. 
3 ods. 4 Štatútu Rady RTVS priznáva GR RTVS odmenu za 1. štvrťrok 2013 vo výške 100 % 
mzdy vyplatenej za toto obdobie. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Správa o stave výberu úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS za I. 

štvrťrok 2013 
I. Gallo informoval, že správa je predložená v zmysle uznesenia č. 33/2013.  
P. Kubica, ako spravodajca tohto bodu uviedol, že je potrebné oceniť prístup manažmentu 
počas vysvetľovacej kampane.  
V. Mika informoval, že rokoval s GR Slovenskej pošty a záver rokovania je podľa neho 
povzbudzujúci, dohodnuté sú aj rokovania so všetkými energetickými podnikmi. 
R. Doehring odprezentovala predložený materiál. 
I. Nagy sa spýtala, v akom časovom slede vie RTVS skontrolovať nastávajúce zmeny, 
napríklad, ak sa niekto dostane do hmotnej núdze. 
R. Doehring odpovedala, že takéto zmeny sa dajú zachytiť na mesačnej až dvoj mesačnej 
báze v spolupráci s príslušnými úradmi. 
D. Hushegyiová uviedla osobnú skúsenosť s tým, že viackrát  nahlásila zmenu adresy, ale 
SIPO jej chodí stále na zlú adresu. Myslí si, že takto môže byť viac ľudí, ktorí by možno aj 
chceli platiť, ale nemajú ako.  
V. Mika informoval o príprave občasníka, ktorý bude distribuovať Slovenská pošta, bude 
v ňom jeho príhovor a empatickou formou uvedené dôvody, prečo by ľudia mali platiť úhrady 
za služby verejnosti a zároveň tam bude aj prihláška. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 66/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Správu o aktuálnom stave výberu úhrad za 
služby verejnosti poskytované RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Návrh 1. zmeny rozpočtu RTVS na rok 2013 
I. Gallo informoval, že materiál je predložený v zmysle § 15 ods. 3 písm. e) zákona 
č. 532/2010. Pripomenul, že pôvodný rozpočet rada schválila 13.12.2012 uznesením 
č. 139/2012.  
M. Kabát, ako spravodajca tohto bodu informoval, že na dnešnom rokovaní sa Dozorná 
komisia týmto návrhom zaoberala. DK podľa neho dostala všetky potrebné informácie. 
Vysvetlil, že navrhované zmeny nemajú žiadny vplyv na hlavný ukazovateľ, ktorým je celkový 
prebytok. 
M. Jesenko, ako predseda DK uviedol, že DK odporúča prijať predložený návrh na zmenu 
rozpočtu RTVS na rok 2012. 
P. Kubica informoval, že súčasťou uznesenia by mala byť aj položková tabuľka, keďže sa 
schvaľujú presuny medzi jednotlivými položkami. 
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I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 67/2013: 
Uznesenie: Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS 
schvaľuje návrh úpravy záväzných ukazovateľov rozpočtu RTVS na rok 2013 v nasledovnej 
výške: 
Bežné výdavky v roku 2013 vo výške:    106 187 546 € 
Kapitálové výdavky vo výške           15 372 181 € 
Celkový prebytok              958 272 € 
Prebytok/schodok (v metodike ESA 95)              - 12 939 876 € 
 

  Ekonomická klasifikácia 
Rozpočet 

2013 - 
schválený 

Rozpočet 
2013 - návrh 

1.zmeny 
Rozdiel 

  Príjmy RTVS spolu  121 843 897 122 653 784 809 887 
  Príjmy RTVS spolu  bez príjm fin. operácií  108 402 034 108 619 851 217 817 
100 ▪   Daňové príjmy  71 500 000 71 500 000 0 

130          dane za tovary a služby (úhrada za služby 
verejnosti)  

71 500 000 71 500 000 0 

200 ▪   Nedaňové príjmy, z toho: 4 243 720 4 461 537 217 817 
210          príjmy z podnikania a z vlastníctva majetku 265 500 265 500 0 

220          administratívne a iné poplatky 3 974 720 4 192 537 217 817 

230          kapitálové príjmy 0 0 0 

240          úroky z tuzemských úverov, pôžičiek... 3 500 3 500 0 

290          iné nedaňové príjmy 0 0 0 

300 ▪   Granty a transfery, z toho 32 658 314 32 658 314 0 
310          tuzemské bežné granty a transfery 24 583 614 24 583 614 0 

320 tuzemské kapitálové granty a transfery 8 074 700 8 074 700 0 

340  zahraničné transfery 0 0 0 

400 ▪   Príjmové finančné operácie, z toho: 13 441 863 14 033 933 592 070 
453      zostatok prostriedkov z predchádzajúcich 

rokov 
13 441 863 13 809 489 367 626 

456          iné príjmové finančné operácie 0 224 444 224 444 

  Výdavky RTVS spolu  120 885 625 121 695 512 809 887 
  Výdavky RTVS spolu  bez výdavkových fin. 

operácií 
120 749 840 121 559 727 809 887 

600 ▪   Bežné výdavky, z toho: 104 565 879 106 187 546 1 621 667 
610     mzdy  18 572 708 18 602 308 29 600 

620     Odvody 6 865 146 6 875 546 10 400 

630     tovary a služby, z toho: 78 171 606 79 753 273 1 581 667 
631         cestovné náhrady 409 692 409 692 0 

632         energie, voda a komunikácie 30 335 537 30 971 537 636 000 

633         Materiál 1 247 115 1 280 245 33 130 

634         Dopravné 637 601 637 601 0 

635         rutinná a štandardná údržba 2 266 366 2 266 366 0 

636         nájomné za nájom 47 438 47 438 0 

637         Služby 43 227 857 44 140 394 912 537 

640     bežné transfery, z toho: 956 101 956 101 0 
641         ostatným subjektom verejnej správy 

(RTVS a AF) 
403 000 403 000 0 

642         transfery jednotlivcom a neziskovým práv. 
osobám 

180 000 180 000 0 

649         transfery do zahraničia 373 101 373 101 0 

650     splácanie úrokov, z toho: 318 318 0 
651         splácanie úrokov v tuzemsku 

(fin.prenájom) 
318 318 0 

700 ▪   Kapitálové výdavky, z toho: 16 183 961 15 372 181 -811 780 
710       obstarávanie kapitálových aktív 16 183 961 15 372 181 -811 780 

800 ▪   Výdavky z transakcií s fin. aktívami 
a pasívami 

135 785 135 785 0 
814            účasť na majetku 100 000 100 000 0 

824            splácanie finančného prenájmu 35 785 35 785 0 
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  Celkový prebytok/schodok 958 272 958 272 0 
    - vylúčenie finančných operácií -13 306 078 -13 898 148 -592 070 

400     ▪   vylúčenie príjmových finančných operácií -13 441 863 -14 033 933 -592 070 

800     ▪   vylúčenie výdavkových finančných operácií 135 785 135 785 0 

  Prebytok (+) / schodok (-) RTVS (ESA 95) -12 347 806 -12 939 876 -592 070 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
9. Informácia o letnej programovej štruktúre RTVS 
V. Mika odprezentoval základnú štruktúru predloženého materiálu. 
Ľ. Machaj odprezentoval rozhlasovú časť materiálov. Za ťažisko vysielania označil 
festivalové vysielanie na jednotlivých programových službách.  
V. Slovák, ako spravodajca k rozhlasovej časti materiálu uviedol, že pripravované vysielanie 
vyzerá zaujímavo a dúfa, že bude takto aj zrealizované. Upozornil, že najmä Rádio 
Slovensko je povinné vysielať aktuálne informácie aj pre ľudí, ktorí nebudú na dovolenke. 
Uviedol niekoľko pripomienok ku konkrétnemu vysielaniu. Chýba mu širší pohľad na 
vierozvestcov Cyrila a Metoda. 
Ľ. Machaj odpovedal, že je pripravený cyklus, kde bude zodpovedaný aj širší kontext vývoja 
Veľkej Moravy. 
I. Nagy sa spýtala, či stačia plánované 3 minúty na mapovanie Detskej univerzity.  
Ľ. Machaj odpovedal, že to sa upresní podľa jednotlivých tém na Detskej univerzite, ak to 
bude zaujímavé a pútavé, tak to bude samozrejme dlhšie. 
T. Búza formou prezentácie predstavil televíznu časť vysielania RTVS počas leta. 
J. Chudík, ako spravodajca k televíznej časti uviedol, že v materiáli bolo podľa neho málo 
informácií a ocenil, že ich T. Búza v prezentácii doplnil. Spýtal sa, či sa počíta s nejakou 
aktuálnou publicistikou. 
T. Búza odpovedal, že publicistika je na leto utlmená a potrebné veci sa budú saturovať 
spravodajstvom.  
J. Chudík poznamenal, že má pocit, že úplne vypadol projekt Košice – Európske hlavné 
mesto kultúry. 
T. Búza vysvetlil, že inak ako spravodajsky sa to momentálne pokryť nedá, pretože aj to, čo 
sa pripravovalo, sa robilo pri nesmiernych kompromisoch a dopadoch na kvalitu produktu. 
Uviedol, že 99% podujatí sa koná vo vonkajšom prostredí a nedajú sa televízne nasnímať. 
Skonštatoval, že ani pri hlavnom podujatí organizátori nedovolili postaviť kamery tak, aby sa 
to dalo kvalitne nasnímať. Ďalším aspektom sú podľa neho autorské práva, ktoré pri 
niektorých vystúpeniach vystúpili do závratnej výšky. 
J. Chudík sa spýtal, či sa v prípade nepriaznivého počasia ráta s mimoriadnym zaradením 
detských programov. 
T. Búza skonštatoval, že detská tvorba je  na dlhšiu diskusiu a stručne predstavil plány pri 
detskej tvorbe. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 68/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o letnej programovej štruktúre 
RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
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Neprítomný: 1 / M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
10. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s MS v hokeji 
I. Gallo, ako spravodajca k tomuto bodu skonštatoval, že materiál je spracovaný štandardne, 
ale chýba mu tam aj nejaké kvalitatívne hodnotenie, možno aj konkrétnych ľudí, ktorí sa na 
tom podieľali. Ako príklad uviedol redaktora J. Jarkovského, ktorého iné médiá prezentujú 
a venujú sa mu možno aj viac ako RTVS. Zhrnul, že všetci, ktorí sa na tomto podujatí 
podieľali, odviedli profesionálny výkon, ale ak niekto vyčnieval, tak to bol podľa neho J. 
Jarkovský. Odporučil GR RTVS, aby to neostalo len pri nejakej morálnej odmene, pretože J. 
Jarkovský podal excelentný výkon, ktorý si všimli aj ostatné médiá. Navrhol, aby sa spolu 
s týmto bodom prerokoval aj podnet od p. Borsika, ktorý sa týka webu venovanému MS 
v hokeji.  
V. Mika uviedol, že podnet predsedu Rady RTVS stojí za zamyslenie. Za jediný problém 
v súvislosti s MS v hokeji označil, že slovenská reprezentácia nepostúpila do záverečných 
bojov. Doplnil, že pri vyjednávaní budúcich práv sa podarilo dohodnúť aj to, že súčasťou práv 
bude aj verejné šírenie a RTVS bude môcť dávať súhlas na šírenie takéhoto vysielania. 
K podnetu p. Borsika uviedol, že jeho pripomienky budú odstránené tým, že bude mať RTVS 
svoj web pod vlastnou správou. 
Ľ. Machaj uznáva, že v materiáli možno mohlo byť kvalitatívne hodnotenie, ale pripravuje 
stretnutie všetkých, ktorí sa na tomto vysielaní podieľali a tam sa plánuje aj takéto 
hodnotenie.  
I. Gallo vysvetlil, že mal na mysli aj širšiu súvislosť, a to že doteraz bol ako ikona SRo 
vnímaný len M. Tvarožek. Dáva teraz do pozornosti, že takouto tvárou je aj J. Jarkovský. 
T. Búza doplnil, že o J. Jarkovskom bol natočený a odvysielaný profil, pri príležitosti, že bol 
na 20-tych MS. 
I. Nagy sa spýtala, ktorá bude ďalšia športová udalosť, ktorá sa môže priblížiť vysielaniu MS 
v hokeji. 
T. Búza predpokladá veľkú sledovanosť pri finále Ligy majstrov a na budúci rok ZOH v Soči, 
MS vo futbale a opäť hokejové MS. 
V. Slovák poznamenal, že moderátorka „Presilovky“ mala drobné gramatické nedostatky. 
Spýtal sa, či RTVS zarobila na reklame na tomto podujatí. 
V. Mika odpovedal, že ak si zoberie cenu, za ktorú sa kupovali práva a koľko hodín programu 
sa za to vyrobilo, tak pomer cena/výkon je veľmi dobrý. 
J. Chudík poznamenal, že okrem priamych prenosov bolo aj veľa komentovaných vecí zo 
Slovenska a tie boli na veľmi slušnej úrovni. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 69/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti 
s MS v hokeji. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
7. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo informoval, že členovia rady majú k dispozícii všetku korešpondenciu a ku takmer 
všetkým podnetom je priložené aj stanovisko RTVS. Skonštatoval, že pred dvoma dňami 
prišiel podnet od J. Berkyho Mrenicu, ktorý uvádza, že je nevítanou osobou vo vysielaní 
SRo. Požiadal Ľ. Machaja o stanovisko. 
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Ľ. Machaj vysvetlil, že stanovisko z dramaturgie je také, že bol postavený dramaturgický 
plán, prišiel návrh od redaktorky, ktorá chcela do vysielania J. Berkyho Mrenicu, povedalo sa 
jej, že to bude posunuté a v tomto momente sa to vysielať nebude a on si to interpretoval tak, 
ako uvádza vo svojom podnete. Vylučuje, že by bol J. Berky Mrenica nežiadaná osoba, vo 
vysielaní SRo bol v marci 2013 a bude vo vysielaní v lete. Stretne sa s ním a odkomunikuje 
s ním toto nedorozumenie. 
V. Mika upozornil, že neexistuje ani v SRo, ani v STV žiaden zákaz voči žiadnej osobe. 
V. Slovák uviedol, že je to otázka firemnej kultúry a komunikácie navonok, je preto aj otázka 
ako mu to komunikovala redaktorka. 
 
8. Rôzne 
I. Gallo poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
V Bratislave 30.05.2013. 
 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
Mgr. Igor Gallo 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 
 
 
 
 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne usporiadaný 
podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk 
 
 
 


